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Datum 

18 april 2017 

Ons kenmerk 

C2206420/4171942  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

F.H.M. (Saskia) van Dinther 

Telefoon 

(073) 680 8152 

Email 

SvDinther@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 30 maart 2017, ingekomen op 31 maart 2017, heeft u namens de 

PVV fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Heeft dit college kennis genomen van de uitspraken van gedeputeerde Van 
den Hout in de commissievergadering van 10 maart 2017 dat binnen de PAS-
ontwikkelruimte de uitbreiding van een parkeerplaats bij een kinderdagverblijf 
niet meer mogelijk zou zijn? 
Antwoord: Ja. 

 

2. In de PS-vergadering van 10 juli 2015 stelde gedeputeerde Van den Hout 
zeer stellig dat de beschikbare PAS-ontwikkelruimte geen probleem zal 
opleveren voor parkeerplaatsen bij bedrijven. Deelt dit college de mening van 
de PVV-fractie dat gedeputeerde Van den Hout met zijn uitspraken op 10 maart 
2017 zijn eerdere uitspraken van 10 juli 2015 tegenspreekt? Zo nee, waarom 
niet? 
Antwoord: Nee, beide uitspraken zijn juist. 

Op 10 juli 2015, toen de PAS net in werking was getreden, heeft gedeputeerde 

Van den Hout uitgelegd dat voor het aanleggen van enkele parkeerplaatsen 

geen vergunning nodig zou zijn. Voor dergelijke activiteiten kon (vanwege de 

relatief geringe hoeveelheid vrijkomende stikstof) worden volstaan met het doen 

van een melding. De discussie ging in juli 2015 dus over het verschil tussen 

vergunningen en meldingen.  

Bijna twee jaar later, op 10 maart 2017, is de situatie aanzienlijk veranderd. 

Enerzijds door nieuwe economische initiatieven, anderzijds als gevolg van twee 

partiële herzieningen van de PAS. De ontwikkelingsruimte voor nieuwe 

vergunningen en meldingen is hierdoor op veel plaatsen opgeraakt. De discussie 

ging in maart 2017 dus over het opraken van ontwikkelingsruimte voor zowel 
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vergunningen als meldingen. 

 

3. Deelt dit college dus de mening van de PVV-fractie dat gedeputeerde Van 
den Hout Provinciale Staten op 10 juli 2015 verkeerd heeft ingelicht? Zo nee, 
waarom niet? 
Antwoord: Nee, zie het antwoord op vraag 2. 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


